
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 29.05.2020 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru prebiehalo s dodržiavaním usmernení hlavného hygienika SR.   
Rokovanie otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných. Poprosil prítomných, 
aby predniesli svoje problémy a požiadavky. 

Opäť prišli obyvatelia ul. Kpt. Nálepku. Situácia okolo návštevníkov domu pána Strýčka sa 
vôbec nelepší, práve naopak. Stále častejšie spaľovanie odpadu - hustý, smradľavý a štipľavý 
dym ich trápi aj viac krát do dňa. Okolitý občania mnohokrát ani nemôžu ísť von v čase 
spaľovania, nakoľko pociťujú ťažkosti s dýchacími cestami. Stav návštevníkov neklesá, 
pribudli maloletí. Príchody polície a iných záchranných zložiek sú takmer na dennom 
poriadku. Dokonca aj návštevníci medzi sebou volajú často krát políciu. Naďalej sa vyvážajú 
smeti po okolí. Takisto návštevníci zvážajú odpad z mesta a na dvore rozoberajú čo sa dá 
speňažiť odovzdajú, ostatné spália, alebo opäť roznesú po okolí. Z predmetného domu sa 
ozývajú vulgarizmy na dennom poriadku, nielen dospelí návštevníci, ale aj maloletí. 
S pribúdajúcim pekným počasím sa predlžujú aj večierky a stretávanie s doprovodom hlasnej 
hudby do skorých ranných hodín. Takisto sa v okolí čím ďalej viac vyskytujú potkany a rôzne 
iné hlodavce. 

Obyvatelia žiadajú mesto, aby vyvolalo súčinnostnú poradu všetkých zložiek ako polícia, 
životné prostredie, stavebný úrad, daňové, sociálne oddelenie za jedným stolom a predostrelo 
aktuálny akútny problém.  

Takisto prosia, aby sa vedenie mesta informovalo po okolitých mestách a obciach ako oni 
riešia problémy s neprispôsobivými občanmi. Za príklad uvádzajú mesto Partizánske. Ing. 
Filo informoval, že už na poslednom stretnutí na ul. Kpt. Nálepku, kde bol prítomný aj 
primátor mesta a zástupca primátora sa primátor vyjadril, že sa poinformuje ako k danej 
problematike pristupujú okolité obce a mestá.  

Poprosili by či by sa v rámci stavebného úradu nemohla vykonať kontrola komínov. Nakoľko 
by mal mať p. Strýček vykonávané minimálne pravidelné revízie a takisto vizuálny stav 
komínov je v žalostnom stave. 

Ing. Filo ďalej informoval, že na meste bola začatá exekúcia za nedoplatky p. Strýčka voči 
mestu. Ďalej povedal, že skúsime osloviť ešte úrad splnomocnenkyne vlády SR pre rómske 
komunity a skúsime im predostrieť danú situáciu a či by vedeli byť nejako súčinný pri riešení 
daného problému.     



Ing. Filo informoval o tom, že 16. mája sa  začala rekonštrukcia detského ihriska na ul. Kpt. 
Nálepku. V prvej fáze sa areál detského ihriska pokosil, vyčistilo a pozametalo sa asfaltové 
ihrisko a taktiež sa očistili a natreli lavičky a jeden detský prvok. O tejto akcii sme 
informovali aj prostredníctvom facebookovej stránky mesta Ilava. V tejto rekonštrukcii by 
sme radi pokračovali. Predbežne sme sa dohodli na termíne 13. júna, ak bude naklonené 
počasie. Radi by sme dočistili a ponatierali ostatné detské prvky a namaľovali nové čiary na 
asfaltové ihrisko. Všetkým zúčastneným na prvej fáze patrí poďakovanie.  

Ohľadne situácie uzavretého mosta cez Vážsky kanál Ing. Filo informoval, že po komunikácii 
s Ing. Karkušom zo správy ciest TSK sa v súčasnej dobe realizuje výber dodávateľa na 
rekonštrukciu.  

Ing. Filo oznámil, že by sa malo uskutočniť 2 kolo v rámci rekonštrukcie ciest a chodníkov 
v rámci mesta. Svoju požiadavku v rámci mesta sme už podali. Bližšie informácie sú uvedené 
v predchádzajúcej zápisnici. Dúfa, že sa druhé kolo podarí zrealizovať a že sa zasa o niečo 
zlepší komfort aj obyvateľov mestskej časti Sihoť.   

Ostatné požiadavky od občanov MČ ostali nezmenené: 

Obyvatelia prosia o osadenie platní pod kontajnery na vývoz triedeného odpadu na ulici Kpt. 
Nálepku pri výjazde ku kanálu. 

Obyvatelia ďalej prosia o osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ žalostne málo 
a niektorí psíčkari vyhadzujú sáčky do prvého smetiaka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná 
o smetiaky napr. na triedený odpad.            

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na 
50km/h na cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť 
frekventovaná a vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 

Osadenie zrkadla pri výjazde z ulice Kpt. Nálepku na ulicu pri kanáli, nakoľko od pekárne nie 
je dobre vidieť prichádzajúce autá. 

Postupná oprava ostatných poškodených ulíc a uličiek v MČ Sihoť. 

Revitalizácia parku na ul. Kpt. Nálepku.  

Vyčistenie koryta potoka. Občania navrhli vyčistenie aj formou brigád.  

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, ktoré ide 
popri väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju bližšie smerom 
k podjazdu. Radi by sme vedeli ako dopadol projekt v rámci výzvy. 

Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto o 
zakúpenie fotopasce. 



Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný 
vchod do budovy) + očistenie a náter plota pred budovou. 

Očistenie a náter zábradlia oboch mostov cez Podhradský potok plus oprava spodného 
protišmykového náteru. 

Dokončenie chodníka za práčovňou. 

 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 
žiadostiam občanov. 

 

V Ilave dňa 29.05.2020 

 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo  

                  predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


